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ZAPISNIK 

sa 34. sjednice Općinskog vijeća Općine Šolta 

održane dana 30. travnja 2020.  putem elektroničke pošte 
 

Sjednica je održana prema naputku Ministarstva uprave od 13.ožujka 2020. 

- prilagođavanje rada tijela JLS trenutnoj situaciji s ciljem umanjivanja rizika širenja korona virusa 

 

u 12:00 SATI 

 

 

Sudjelovali:  Ante Ruić, Zvjezdana Jelinčić, Boris Gabela, Vicko Kaštelanac, Inga Tomić-Vrdoljak, 

Branka Weber, Ćiril Kalebić, Tihomir Glavurtić i Goran Tvrdić. 

 

Vijećnica Vojka Tomić i vijećnik Vicko Buktenica nisu dostavili svoje očitovanje po točkama 

dnevnog reda. 

 

ZAPISNIČAR: Katja Tramontana-Domaćina 

 

PREDSJEDATELJ: Ante Ruić 

 

 

Dnevni red 

 

1. Usvajanje Dnevnog reda                                                                                                                                                                        

2. Usvajanje zapisnika sa 33. telefonske sjednice Općinskog vijeća 

3. Izvješće o radu Općinskog načelnika 

4. Prijedlog mjera za održavanje stabilnosti Proračuna Općine Šolta 

5. Odluka o proglašenju statusa nerazvrstane ceste u Rogaču javnim dobrom u općoj 

uporabi 

 

 

AD 1.)  

 

Ćiril Kalebić se izjašnjava da se sjednica trebala svakako održati u Domu kulture, a samo oni 

koji imaju zdravstvene probleme mogli su se očitovati e-mailom. Smatra da se ovim načinom 

održavanja sjednice odlažu rasprave o otvorenim pitanjima i problemima koje treba riješiti prije 

kakve-takve sezone. 

Goran Tvrdić također smatra da se sjednica trebala organizirati u prikladnom prostoru, 

prikladnijem od Vijećnice.  

Inga Tomić podržava održavanje sjednice u Domu kulture ali budući spada u rizičnu skupinu 

ni u tom prostoru ne bi bila prisutna. 

Tihomir Glavurtić predlaže da se slijedeća sjednica održi za 15tak dana najkasnije, ili u 

Domu kulture ili u Vijećnici uz pridržavanje mjere distance, jer je puno tema o kojima se mora 

raspraviti.  

 

Dnevni red je usvojen sa 7 glasova ZA i 2 glasa PROTIV (Tvrdić i Kalebić).       

 

AD 2.)  

                                                                                                                                                               

Zapisnik sa 33.sjednice Općinskog vijeća Općine Šolta usvojen je jednoglasno. 
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AD 3.)  

Zvjezdana Jelinčić traži da se omogući vijećnicima da dobiju šire i temeljitije odgovore na 

Izviješće Načelnika i to na slijedećoj sjednici. 

Tihomir Glavurtić ističe također da je potrebna rasprava po ovoj točki. 

 

Prihvaća se Izvješće o radu Općinskog načelnika za razdoblje rujan 2019.- ožujak 2020. 

 

AD 4.)  

 

Boris Gabela pohvaljuje mjere smanjenja troškova kako bi se pomoglo onima koji ne rade, ne 

ostvaruju prihod. Na jednoj od narednih sjednica očekuje i prijedlog izmjena Proračuna. 

Također pohvaljuje aktivnosti Stožera CZ OŠ i izvršne vlasti u cilju sprečavanja širenja virusa 

na otok. 

 

Zvjezdana Jelinčić slaže se da se u cilju osiguranja likvidnosti proračuna umanje rashodi koji 

nisu nužni za redovito poslovanje zbog objektivnog pada proračunskih prihoda.  

Predlaže napraviti izmjene Proračuna za slijedeću sjednicu.  

Postavlja pitanje koncesija na pomorskom dobru, kako će se one naplaćivati  i da li to ovisi o 

Županiji ili Općini.  

Predložene mjere smatra treba nadopuniti i to u točki 8-dodati ukidanje naknada Upravnim i 

Nadzornim odborima, točka 11- ograničavanje sredstava udrugama- neprofitnim 

organizacijama koje u narednom razdoblju neće provoditi aktivnosti ali vatrogascima NE.  

Za točku 16. predloženih mjera smatra da je o ovoj točci potrebna posebna rasprava a ne 

donositi u sklopu ostalih mjera. Iako postoji prijedlog izmjena naplate minimalne javne usluge 

još uvijek mnogo toga nije definirano budući je poništena Odluka o gospodarenju otpadom a 

nismo se vratili na staro, sve je ostalo isto s time da se dodatno plaća broj odvoza što u 

konačnici povećava cijenu svima. 

 

Tihomir Glavurtić se osvrće na reduciranje autobusnih linija, pita što će se reducirati kada 

ionako ne voze. Inače pohvaljuje sve sudionike na jako dobro odrađenom poslu na zaštiti otoka 

u eri pandemije. 

 

Inga Tomić Vrdoljak također naglašava da donošenje Izmjena i dopuna Odluke o načinu 

pružanja javne usluge prikupljanja otpada treba biti posebna točka dnevnog reda. 

Koristi priliku zahvaliti Crvenom križu Split  koji je ogranku na Šolti u dva navrata poslao na 

njen zahtjev maske rukavice i sredstva za dezinfekciju za Stožer CZ, pelene za stariju osobu i 

za jednu bebu, a prije Uskrsa pakete pomoći za 15 obitelji na Šolti. Organizirala je podjelu 

istih uz pomoć DVD-a Šolta te im zahvaljuje i upućuje veliku pohvalu jer su uvijek na usluzi i 

pomažu u svakoj situaciji te njima predlaže NE ograničiti sredstva. 

 

Ćiril Kalebić predlaže za narednu sjednicu, koja će nada se biti vrlo brzo, nekoliko tema: 

1. Kako pomoći građevinarima sa Šolte koji imaju problem sa dolaskom radnika i dobavom 

materijala? Dali će se građevinski radovi morati zaustaviti u sezoni? 

2. Kako pomoći ugostiteljima koji su zatvoreni, a inače rade cijelu godinu? Smatra da su ove 

predložene mjere premalo. 

3. Obzirom da su ove mjere pogodile sve i vijećnici bi trebali podnijeti dio tereta, te se odreći 

djela vijećničkih naknada. 

 

 

 

Sa 7 glasova ZA i 2 SUZDRŽANA (Tvrdić i Kalebić) donosi se 

 

Odluka  

o mjerama radi održavanja likvidnosti Proračuna Općine Šolta 

i ublažavanja posljedica epidemije virusa COVID-19 
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AD 5.)  

 

Jednoglasno se donosi  

Odluka  

o proglašenju statusa nerazvrstane ceste u Rogaču javnim dobrom u općoj uporabi 

 

 

 

 

 

ZAPISNIČAR            PREDSJEDATELJ 

Katja Tramontana-Domaćina v.r.          Ante Ruić v.r. 

 

 

KLASA: 021-05/20-01/04 

URBROJ:2181/03-01-20-3 

 

Grohote, 30.04.2020. 


